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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hány embernek kell még meghalnia a HÉV síneken, 
hogy az évtizedes ígéreteikben végre előrelépés legyen?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Még  2021-ben  Gulyás  Gergely  úrnak,  a  Miniszterelnökséget  vezető  miniszternek  két  írásbeli
kérdést nyújtott be a Demokratikus Koalíció képviselőcsoportja
 
 "Mi  a  kormány  terve  a  Csömör-gödöllői  HÉV  vonallal?"  (K/14987.  számú  írásbeli  kérdés)
valamint,
"Mi lesz a H8 és H9-es HÉV sorsa?" (K/15555. számú írásbeli kérdés) címmel.
 
Gulyás Gergely válaszában közölte, hogy a beruházás a becslések szerint több mint 200 milliárd
forintba kerülhet majd. Megemlítette azt is, hogy a tervek 2023 végére, de a Cinkotáig tartó első
szakasz kiviteli tervei már 2022 elejére elkészülhetnek. Arra is kitért, hogy a kormány döntésével
megmarad a reális lehetősége annak, hogy a 2021 és 2027 közötti európai uniós pénzügyi ciklusban
a beruházás megvalósuljon.
 
Ezt  követően  jelentette  be  Gulyás  Gergely  a  2021.  március  23-ai  sajtótájékoztatóján,  hogy „A
kormány  4,6  milliárd  forintot  biztosított  a  2-es  metró  és  a  gödöllői  HÉV  Örs  vezér  téri
összekötésének, valamint a HÉV-vonal korszerűsítésének kiviteli terveire.”
 
Nos, nagyon úgy tűnik, hogy az eltelt több mint két év alatt a korábban megfogalmazott ígéreteiből
a kormánynak semmit nem sikerült megvalósítania. Álláspontunk szerint a megállók áthelyezése,
biztonságos megközelítése nem tűr halasztást. Az emberi élet annál sokkal fontosabb, mint az önök
játéka,  felelőtlen  ígéretei  és  a  tervek,  újabb  tervekkel  történő  módosítása.  Nem  tervekre  van
szükség, hanem a megvalósításra már végre!



 
Ezért kérdezem miniszter urat:
 

1. Hány embernek kell még meghalnia a HÉV síneken, hogy az évtizedes ígéreteikben végre 
előrelépés legyen?

2. Évtizede lebegtetik a H8-H9 vonal megújítását, korszerűsítését és biztonságosabbá tételét. 
Hol vannak a tervek, hol van a megvalósítás, és hol van az a 4,6 milliárd, amelyet 
kormányrendeletben fogadtak el?

 
Várom válaszát!
 
Budapest, 2023. június 22.
 
Tisztelettel:
 
Gy. Németh Erzsébet
DK
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